

Franckesche Stiftungen zu Halle

Lebenslauf von Johann Albert Storck.

Storck, Johann Albert

Halle (Saale), 21.03.1702

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-192033](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-192033)

Discepsit cum gratiarum actione
Ludolphy Duxur Duxmorum d. 28
Martij 1702.

Abban Albert Storch Westphalus Osnabr.
anno 1680 natus, a parentibus ab ineunte
etate liberarum studii consecutus, eoque sine
in Scholam patriam missus ad pietatis
& liberarum elementa perdiscenda missus
ubi ea à parvulis profecutus, quamvis vero
ob nimiam ante aliquot annos annonae
caritatem, coactus adimum aliquantisper
desuere, attamen Deus penes quem est
potestas & dominatio rerum omnium
ita demum moderatus ac rexit, ut non
sine ejus regimine ad hanc Accademiam
Fridericam accesserim ad intermissa
studia non solum repetenda, verum etiam
ea percolenda quibus ad usum reipublicae
ingenia instituuntur. quia vero propter
inopiam eorum, quae vivendi necessitas
postulat atq. exigat hoc loco vitam
degere non poteram, à Reverendissimo
Un. Prof. Franchio in numerum eorum
beneficis Oryphanotrophii fructuum
receptus. d. 21 Martij 1702. discessi
mense Martio 1705